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Geachte voorzitter. 

Ter voldoening aan het bepaalde in artikel 84, lid 2 van het Reglement van Orde voor de 
vergaderingen en andere werkzaamheden van Provinciale Staten deel ik u hierbij mee dat de 
statenfractie van de Partij van de Arbeid per e-mail d.d. 29 september 2011 een aantal aan het 
college van Gedeputeerde Staten, gerichte schriftelijke vragen heeft ingediend inzake de tranistie 
van jeugdzorg. De betreffende vragen treft u hierbij aan. 

Overeenkomstig het bepaalde in artikel 84, lid 3 van het eerder genoemde Reglement van Orde 
beantwoordt het college van Gedeputeerde Staten deze vragen zo mogelijk binnen dertig dagen 
nadat zij zijn ingekomen. 

Indien beantwoording niet binnen deze termijn kan plaatsvinden, geeft het college aan de 
vragensteller en Provinciale Staten daarvan gemotiveerd bericht. 

Hoogachtend, 

R.C.M. Stadhouders 
Griffier 

Cc: Leden Provinciale Staten 
Het college van Gedeputeerde Staten 
Afdeling KBJZ 

inlichtingen bij 
J.M. de Kleine 
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Geachte voorzitter van Provinciale Staten van Flevoland 

Overeenkomstig artikel 84 lid 1 en 2 van het Reglement van Orde van Provinciale 
Staten 2011 stelt de fractie van de PvdA vragen aan het college van 
Gedeputeerde Staten over de transitie van de jeugdzorg. 

In 2010 heeft het kabinet besloten om de transitie van de jeugdzorg binnen vijf 
jaar afgerond te hebben. De staatssecretaris van VWS, mevrouw Velhuijzen van 
Zanten zou snel met een kaderbrief komen waarin zij duidelijk maakt hoe de 
overdracht en de daar bijhorende financiën dienen te verlopen. Dit zou helderheid 
verschaffen voor verschillende actoren in dit proces. Deze brief laat op zich 
wachten waardoor er vraagtekens gaan ontstaan over de haalbaarheid van deze 
transitie binnen de daarvoor gestelde termijn. 

Op 11 september j l . heeft de portefeuillehouder jeugdzorg van het IPO, de heer 
Witteman, in een brief aan de staatssecretaris aangegeven dat het IPO zich 
zorgen maakt over de voortgang van de transitie. 

De fractie van de Partij van de Arbeid heeft in 2010 ingestemd met een aantal 
kaders voor deze transitie waardoor een zogenaamde 'warme overdracht' van de 
jeugdzorg naar de zes gemeenten kan plaatsvinden. Dit houdt in dat de transitie 
zorgvuldig en adequaat plaats moet vinden. Gezien de geschetste situatie begint 
onze fractie zich zorgen te maken en daarom hebben wij hierover de volgende 
vragen aan het college. 

Vragen: 

1. Verwacht het college dat de door de staten gewenste 'warme overdracht' 
van het jeugdzorg naar de gemeenten, goed ten einde wordt gebracht? 

1. Waar liggen de knelpunten of uitdagingen? 

1. Kunt u garanderen dat er geen Flevolandse kinderen tussen de wal en het 
schip raken? 

1. Hoe stellen de gemeentes zich tot nu toe op in de verschillende overieggen 
en waar liggen hun zorgen op dit gebied? 

1. Op welke manier zijn de verschillende jeugdzorgaanbieders momenteel 
betrokken bij de voorgenomen transitie. 

2. Hoe verioopt de samenwerking met de gemeenten met betrekking tot dit 
onderwerp. 

Hoogachtend, 

Nora Azarkan en Farid Boundati 
PvdA 


